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Verslag van de Algemene Vergadering van Woningbouwvereniging Poortugaal, gehouden 

op woensdag 11 oktober 2021 in het Sociaal Cultureel Centrum De Brinkhoeve te 

Poortugaal. 

 

Voorzitter: Raymond van Praag (Raad van Commissarissen (RvC)  

Directeur-bestuurder: Jacques Reniers 

Stemgerechtigden: 25 

 

1. Opening & mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering om 19.57 uur en heet de huurders, de medewerkers en collega’s van harte 

welkom op de Algemene Vergadering.  

 

Er zijn van tevoren geen vragen van leden binnengekomen. 

De voorzitter neemt de agenda door.  

 
19.30 - 19.45 uur  Inloop en ontvangst  
19.45 - 19.55 uur  Opening, mededelingen en voorstellen nieuwe directeur-bestuurder en nieuw RvC lid 
19.55 - 20.00 uur  Verslag vaststellen van de Algemene Vergadering van 11 september 2019 
20.00 - 20.30 uur  Terugblik & vooruitblik. Wij laten zien wat we in 2019 & 2020 hebben bereikt en wat 

de plannen voor 2021/2022 zijn. 
20.30 - 20.35 uur  Pauze 
20.35 - 21.20 uur  Veilig leven tips door Robert van Vliet (brandweer) 
21.20 - 21.30 uur  Besluit mandatering van het schriftelijk adviesrecht van AV naar Klankbordgroep door 

Marcel Boon 
21.55 - 22.00 uur  Rondvraag en afsluiting 
22.00 - 22.30 uur  Gezellige nazit met de mogelijkheid om vragen te stellen aan onze Raad van 

Commissarissen, directeur-bestuurder en/of medewerkers.  
 

 

2. Voorstellen  

Jacques Reniers 

De heer Reniers stelt zich voor en vertelt over zijn carrière in de volkshuisvesting. Hij vindt het een uitdaging om 

te werken voor WBV Poortugaal te midden van de gemeente Rotterdam. Hij wil het voor de huurders doen, met 

de huurders en dichtbij de huurders, dat is zijn drijfveer. 

Eric Roodnat 

De heer Roodnat stelt zichzelf voor. Sinds de zomer van 2020 de heer Roodnat lid is van de Raad van 

Commissarissen. Hij is opgeleid als bouwkundige en is nu manager vastgoed bij een woningstichting in Heusden.  

 

3. Vaststellen verslag van de Algemene Vergadering 11 september 2019 

Alle documenten staan op de website en waren op aanvraag beschikbaar. Er zijn geen vragen of opmerkingen 

binnengekomen. De voorzitter concludeert hiermee dat het verslag kan worden vastgesteld. De voorzitter geeft 

het woord aan de heer Reniers. 

 

4. Terug en vooruitblik 

De heer Reniers heet iedereen hartelijk welkom op deze Algemene Vergadering. Een aantal zaken zijn door 

corona wat vertraagd uitgevoerd maar per saldo is alles wel gewoon doorgegaan.  
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Mevrouw Rooimans geeft aan dat de woningen aan de Kerkachterweg wel erg beeldbepalend zijn en of dat kan 

ook kan worden meegenomen in het nadenken over de woningen. De heer Reniers geeft aan dat dat ook in de 

architectuur van de woningen kan terugkeren. 
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De planning is dat we starten met fase 1 en dat zijn de woningen na 1990. In fase 2 is onder andere plan-zuid 

aan de beurt.  
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De heer van Vliet geeft een uitgebreide presentatie met filmpjes. Hieronder staan een aantal tips uit de 

presentatie.  

• Als een elektrische fiets omvalt is de batterij eigenlijk al niet meer betrouwbaar. Het probleem met de 

batterijen is dat ze niet stoppen als er kortsluiting is.  

• Hetzelfde geldt voor elektrische auto’s. Er was een BMW in brand was gevlogen en die hebben ze twee 

weken in een container met water gezet en zelfs daarna vloog hij weer in brand.  

• Overdag je telefoon opladen en droger aanzetten. In de nacht is je reuk uitgeschakeld.  

• Hang rookmelders op je vluchtroute.  

• Vlam in de pan in de grootste veroorzaker van woningbrand; raak niet in paniek, haal zuurstof weg uit 

de pan (d.m.v. de deksel of eventueel een snijplank of andere grotere pan). Gebruik geen water om 

deze brand te blussen! 

• Een rookmelder die gaat meestal s’ nachts ging piepen omdat dan de kachel uitstaat en dan krijgt hij 

het zwaarder.  

• Als een brand groter is dan een voetbal dan is het voor de brandweer en moet je de ruimte direct 

verlaten. Sluit zover als kan de deuren achter je. 

• Op de site rijnmondveilig.nl kan je een met de app woningcheck je eigen woningen nakijken. 

https://www.rijnmondveilig.nl/brand/woningcheck-app-brandveiligheid/. Ook staan op de site diverse 

folders en informatie.  

De heer van Heusden (manager techniek & ontwikkeling) geeft aan dat vanaf 1 juli 2022 rookmelders verplicht 

zijn.  De Woningbouwvereniging heeft samen met Energiewacht, die ook al de cv-ketels in onderhoud heeft, 

afspraken over installatie daarvan gemaakt.  

about:blank


 

12 
 

 

 

De voorzitter geeft het woord aan de heer Boon, lid van de Klankbordgroep. 

De heer Boon geeft aan dat de Klankbordgroep tijdens de bijeenkomsten WBV Poortugaal voedt en advies geeft 

over o.a. het beleid. Het mag gezegd worden dat de Klankbordgroep WBV Poortugaal zeer waardeert. Het is een 

beperkt aantal medewerkers die veel voor elkaar krijgt.   

 

De voorzitter bedankt de heer Boon voor zijn uitleg. En bedankt alle leden van de Klankbordgroep voor hun inzet 

tot nu toe. 

 

De voorzitter vraagt de aanwezigen om een besluit te nemen om het mandaat adviesrecht voor  

nogmaals een jaar over te dragen aan de Klankbordgroep. Unaniem stemmen de aanwezigen op  

de AV hiermee in.           

  

Rondvraag en afsluiting 

De voorzitter bedankt alle leden voor de aanwezigheid, inbreng en het vertrouwen. Na afloop is er gelegenheid 

om de medewerkers, directeur-bestuurder, de leden van de Raad van Commissarissen en de leden van de 

Klankbordgroep vragen te stellen. Er is ook gelegenheid om een consumptie met elkaar te nuttigen.  

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.35 uur. 

 

Dit korte verslag is goedgekeurd in de Algemene Vergadering van september/oktober 2022. 

 

 

 

 

 

Jacques Reniers, directeur-bestuurder  Raymond van Praag, voorzitter Raad van Commissarissen 


